
Protokół Nr 55/14 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 23 czerwca 2014 roku 
Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Grzegorz Kozłowski. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

  

1. Informacja dot. wykorzystania obiektów sportowych przy szkołach w Gminie Stryków 

ze szczególnym uwzględnieniem okresu wakacji letnich.   

2. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1.  

Informację z poszczególnych placówek oświatowych  przestawiła pani Anna Sasin Sekretarz 

Miasta-Gminy Stryków.  

 Szkoła Podstawowa Nr 1 w Strykowie nie ma sali gimnastycznej, nie ma możliwości 

udostępnienia jej, w dyspozycji jest boisko szkolne, ale nie będzie udostępniane w 

czasie wakacji. Od początku wakacji będzie czynny nowy plac zabaw dla osiedla i 

szkoły do wspólnego wykorzystania.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że boisko przy szkole jest ładne, ale trawa wymaga 

częstego koszenia, to będzie przyjemny plac do gry.  

Radny Bogdan Walczak mówił, że tam jest duży rejon, szkoda, że w szkole młodzież i dzieci 

nie będą miały miejsca do zagospodarowania czasu wolnego.  

 

 Szkoła Podstawowa w Dobrej – sala gimnastyczna jest wykorzystana do maksimum: 

Poniedziałek: w godz. 15
00

 – 21
00

 

Wtorek: w godz. 14
00 

– 21
00

 

Środa: w godz. 17
00

 – 22
00

 

Czwartek: w godz. 16
00

 -21
00

 

Piątek: w godz. 14
00 

– 21
30

.  

W okresie wakacyjnym będą kontynuowane zajęcia w niezmienionym 

harmonogramie. Korzystanie ze sali jest bezpłatne dla grup z terenu Gminy Stryków.  

 

 Szkoła Podstawowa w Niesułkowie – zajęcia odbywają się w następujących 

godzinach: 

Poniedziałek: 19
00

 – 21
00

 Bratoszewiceki Klub Sportowy  

Wtorek: 17
00

 – 19
00

 koszykówka 

Poniedziałek – środka 12
00

 – 13
30

; 14
00

 – 15
30

 – JRG Stryków. 

W wakacje z Sali będzie korzystał Basket Stryków.  

Radna Anna Ślęzak dodała, że sala w okresie zimowym jest bardziej wykorzystana 

przez zorganizowane grupy, które obecnie korzystają ze świeżego powietrza.   

Radny Bogdan Walczak po wysłuchanej informacji powiedział, że ta sala nie jest 

wykorzystana w 100%.  

 

 Zespół Szkół Nr 2 w Bratoszewicach  - obiekt użytkowany jest przez uczniów w godz. 

8
00

-16
00

. Grupa sportowców korzysta z sali w godz. 18
15

 – 19
45

 (piłka nożna).  

Na wakacje zajęć nie zaplanowano.  

Radny Andrzej Pożarlik mówił o pilnej potrzebie naprawy boiska trawiastego 

zlokalizowanym za boiskiem asfaltowym. Trzeba tam uzupełnić ziemię, posiać trawę, 

wyrównać.  



 

 Szkoła Podstawowa w Koźlu – w roku szkolnym w środę korzystają dwie grupy 

taneczne, boisko szkolne udostępnione jest dla mieszkańców w wolnym czasie, 

dostępny jest także plac zabaw w godzinach pracy szkoły. W czasie wakacji 

zaplanowana jest renowacja nawierzchni boiska – posianie trawy, odbędzie się także 

renowacja placu do gry w koszykówkę.  

 

 Zespół Szkół Nr 1 w Strykowie -sala gimnastyczna w sezonie zimowym wykorzystana 

w 100%,  do końca czerwca odbywały się zajęcia karate i nauka tańca. W wakacje nie 

ma chętnych do korzystania z sali gimnastycznej.  

 

 Boisko Orlik – w okresie wakacji czynne: 

 od poniedziałku do piątku w godz. 11
30

 – 21
30

;  

 w sobotę – 11
00

 – 21
00

,  

 w niedzielę – 10
00

 – 20
00

.  

           Na boisku cały czas przebywają animatorzy, nie ma zajęć planowanych, każdy będzie   

         mógł korzystać z boiska.  

Przewodniczący Komisji podsumowując informację powiedział, że możliwości dzieci mają 

stworzone, trzeba tyko korzystać z obiektów. Jedne sale są wykorzystane bardziej, inne mniej, 

latem raczej wszyscy korzystają ze świeżego powietrza.  

Ad. 2.  
Radny Sławomir Źródło wnioskował, aby wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu z 

wnioskiem o wykoszenie i wyczyszczenie chodników przy drodze powiatowej w Starym 

Imielniku, Dobieszkowie, Koźlu, przy krawężnikach w Dobrej.  

Radny Andrzej Pożarlik wnioskował o wymianę poprzecznej belki huśtawki na placu zabaw 

przy ul. Szafera w Strykowie.  

Radna Anna Ślęzak wnioskowała o oczyszczenie z chwastów parkingu przy Domu Kultury 

w Niesułkowie.   

Radny Bogdan Walczak pytał o nie przyjęty przez Radę Miejską wniosek – czy jest 

rozpatrywana możliwość podłączenia ujęcia wody na placu zabaw nad zalewem w Strykowie. 

W czasie najwyższych temperatur na placu zabaw nie było żadnego dziecka, nie ma ujęcia, 

nie można umyć rąk, można oczywiście dopatrywać się różnych przyczyn.   

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby dla korzystających z placu zabaw udostępnić 

toalety na boisku Orlik, animatorzy otwierają furtkę nad zalew od strony Orlika, jest tam 

woda bieżąca, w-c, natrysk. Trzeba tyko przygotować odpowiednią informację o możliwości 

skorzystania z toalety boiska Orlik.  
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak.    
                                                          

    Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury,              

                 Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw Obywatelskich  

                                           Rady Miejskiej w Strykowie 

 

                                                                                         Grzegorz Kozłowski 


